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Pan

Mateusz Walasek

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na zapytanie Pana Radnego, złożone w dniu 20 listopada 2024 r., 

dotyczące nawierzchni al. Sikorskiego, informuję, że w 2025 r. planuje się wykonać 

remonty cząstkowe we wskazanych lokalizacjach. Liczba potrzeb infrastrukturalnych 

w Mieście jest duża, dlatego też ich realizacja jest procesem wymagającym rozłożenia 

w czasie. Zapewniam jednak, że przedmiotowa droga pozostaje w bieżącym utrzymaniu 

Zarządu Dróg i Transportu. 

Z wyrazami szacunku

Tomasz PIOTROWSKI




